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متن پرسش

بسم االله و السلام خدمت استاد گرامی و با آرزوی قبولی طاعات و عبادات در بحث با یکی از دوستان

فاضل انقلابی در مورد تحریم های بی سابقه جدید امریکا علیه کشورمان ایشان نکات بسیار جالبی

متذکر شدند بر اساس رویکردی بسیار شبیه نگاه صائب جناب عالی به سنت های الهی در انقلاب

اسلامی، از همین جهت مناسب دیدم تحلیل ایشان را به نظر حضرت عالی و علاقه مندان شما برسانم.

التماس دعا! ابتدا لینک گزارش وطن امروز از ابعاد خطرناک تحریم های جدید امریکا

------------------- http://www.vatanemrooz.ir/newspaper/page/2186/1/177079/0

متن پاسخ

هَ وَ لا تُطِعِ الْكافِرينَ وَ الْمُنافِقينَ هَا النَّبِيُّ اتَّقِ اللَّ باسمه تعالی: سلام علیکم: وقتی قرآن میفرماید: «يا أَيُّ

لْ عَلَى هَ كانَ بِما تَعْمَلُونَ خَبيراً . وَ تَوَكَّ بِعْ ما يُوحى إِلَيْكَ مِنْ رَبِّكَ إِنَّ اللَّ هَ كانَ عَليماً حَكيماً . وَ اتَّ إِنَّ اللَّ

هِ وَكيلاً (آیات 1 تا 3)/ احزاب) که به پیامبر خود میفرماید در مسیر رعایت احکام الهی هِ وَ كَفى بِاللَّ اللَّ

به هیچوجه از کافرین و منافقین پیروی نکن و تنها وحی الهی را برنامهی راه خود قرار بده و بر خدا

توکل کن و او کافی است که وکیل تو در همهی صحنهها باشد؛ دیگر گوش ما هرگز بدهکارِ این

تحریمهای به اصطلاح سیاهچاله نخواهد شد. آنچه میماند وعدهی الهی است برای ایجاد بستری که

در آن بستر، ضعف و ناتوانی و هلاکت جبههی استکبار بیش از پیش روشن میشود. چرا که

هُ وَ رَسُولُهُ وَ ما زادَهُمْ هُ وَ رَسُولُهُ وَ صَدَقَ اللَّ ا رَأَ الْمُؤْمِنُونَ الأْحَْزابَ قالُوا هذا ما وَعَدَنَا اللَّ میفرماید: «وَ لَمَّ

إِلاَّ إيماناً وَ تَسْليماً (22)/احزاب) چون مؤمنین اتحادِ کفر جهانی را در مقابل خود دیدند، متوجه شدند

آن وعدهی الهی که باید در متن قدرتنماییِ کفر ظهور کند، فرا رسیده است. لذا گفتند: این است

وعدهی خداوند و رسول او، و خداوند و رسولش به وعدهی خود عمل کردهاند. به آن معنا که در تقابلی
سختْ جهانی چهرهی حقانیت و قدرتنماییِ جبههی توحید روشن خواهد شد و لذا «ما زادَهُمْ إِلاَّ

إيماناً وَ تَسْليماً» نهتنها خود را نباختند، بلکه ایمانشان نسبت به خدا و تسلیمشان نسبت به دستورات

دین بیشتر از پیش به صحنه آمد.

آری! قصهی ما مبنی بر تأکید در نفی استکبار، باید به اینجاها میکشید و بحمداالله کشیده شد. و

مطمئن باشید این بهترین شرایط است برای به ظهورآمدنِ گوهر ایمانیِ مردمی که در وفاداری به

انقلاب و نفیِ استکبار، یگانهی دوران خود هستند. اینان همان فئهی قلیلهاند که بر ازدهام پشههای



هُ این دوران پیروز خواهند شد. اینان همانهایی هستند که خداوند در موردشان فرمود: « لِيَجْزِيَ اللَّ

هُ الَّذينَ هَ كانَ غَفُوراً رَحيماً. وَ رَدَّ اللَّ بَ الْمُنافِقينَ إِنْ شاءَ أَوْ يَتُوبَ عَلَيْهِمْ إِنَّ اللَّ ادِقينَ بِصِدْقِهِمْ وَ يُعَذِّ الصَّ

ا عَزيزاً» (24 و (25)/ احزاب) هُ قَوِي هُ الْمُؤْمِنينَ الْقِتالَ وَ كانَ اللَّ كَفَرُوا بِغَيْظِهِمْ لَمْ يَنالُوا خَيْراً وَ كَفَى اللَّ

خداوند میخواهد در این رویارویی پاداش صداقت صادقین را و عذاب منافقین را اگر توبه نکنند،

بدهد و خداوند غفور و رحیم است. خداوند کافران را در حالیکه هیچ بهرهای از این تقابل بهدست

نیاوردند با عصبانیت کامل برمیگرداند و خداوند برای مقابله با دشمنان حقیقت و حفظ مؤمنین بدون

آنکه مقاتلهی مستقیمی آنها با کافران انجام بدهند، کافی است چرا که او قوی و شکست ناپذیر

است. موفق باشید 


